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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Lesz-e exportkorlátozás a gabonára?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Németh Imre Földművelésügyi Miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

Medgyessy Péter miniszterelnök, és Ön, miniszter úr, már többször nyilatkoztak arról, hogy

az idei termény mennyisége fedezi a hazai szükségleteket . Nyár elején részben már látható,

részben előre jelezhető volt, hogy az idei esztendőben súlyosabb aszállyal kell megküzdeniük

a termelőknek . Önök ennek ellenére ekkor támogatással ösztönözték a gabonaexportot . Most

már látható, hogy jobb lenne, ha ezt nem így tették volna . Viszont - mint arról a sajtóból már

többször értesülhettünk -, az Unió felhívta a magyar kormány figyelmét arra, hogy bejelentési

és konzultációs kötelezettsége van, ha korlátozni kívánja a gabona exportját .

Kérdezem Miniszter Urat :

1 . Felmerült-e, hogy korlátozzák a gabona exportját?
2. Ha igen, ezt mi indokolja?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . szeptember 24 .
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